
 

 

Medezeggenschapsraad 

 De Leest 

 Openbare school voor basisonderwijs 

 

 

Notulen MR: dinsdag 20 december 2022                     Aanvang: 19.30 uur 

Sluiting:  21.30 uur 

 agendapunt verslag actie 

1 Opening Ronald, Thuké, Inge, Rixt, Esther en 

Lieke aanwezig. 

 

 

2 mededelingen Thuké deelt mee dat hij stopt met de 

mr.  

Ronald deelt mee dat hij stopt met 

de mr en de gmr.  

Verkiezingen/vacature wordt z.s.m. 

verstuurd met na de kerstvakantie 

een reminder 

 

 

 

 

Lieke maakt de 

brief en stuurt 

deze door naar 

Yvonne. 

3 Vaststellen agenda  

 

Agenda vastgesteld  

4 1. Bespreekpunten met 

directie:  

a. Directie notitie (zie 

bijlage) 

b. Update NPO gelden 

(zie bijlage) 

c. Vraag speelplaats MR 

Pontus (zie bijlage) 

d. Vraag luizenpluizen  

e. Uittreding Ronald 

f. Klimaat (zie bijlage) 

g. Wijziging rapportage 

overdracht ouders 

levelwerk 

 

Ver stadium nieuwe website. T.z.t. 

stuurt yvonne de link van de website 

om er eens op te kijken. 

Ronald polst een moeder om foto’s te 

maken voor op de site. 

 

Victor de Verkenner zit vol. Dit loopt 

goed. 

 

Subsidie gezond leren leven is 

goedgekeurd. Er is al veel voor 

aangeschaft. 

 

Yeppe is een PO-VO traject over 

leren leren. Vanaf februari-maart 

volgend schooljaar start De Leest 

hiermee. Janny is aanspreekpunt. 

 

Wij staan er positief in om een keer 

per jaar gezamenlijk met de mr van 

de Pontus te vergaderen mits er een 

goede agenda is. Yvonne koppelt 

terug dat de voorzitter van de MR 

van de Pontus contact opneemt met 

Lieke. 

 

NPO gelden worden voornamelijk 

ingezet ter voortzetting van de 

uitvoering van het oude plan. Met 

een aantal nieuwe dingen die 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Yvonne geeft 

terugkoppeling 

aan de Pontus. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



onderweg, aangepakt en/of afgerond 

zijn. Ingezet op rekenen om niveau 

omhoog te krijgen. Op ICT gebied 

moet een aantal dingen vernieuwd 

worden. 

Fluistertelefoons is een vraag vanuit 

het team. 

Rekencoördinatoren zijn breed 

gebudgetteerd. Dit omdat er veel 

werk voor hen aan zit te komen. 

 

Pontus wil de zandbak weghalen. Wij 

willen dit niet. Argumenten die zij 

aandragen, ervaren wij niet.  

Aanspraak gedaan voor subsidie bij 

de gemeente om aan 

groenvoorziening te doen op ons 

schoolplein.  

Verder liggen er ideeën om het plein 

dynamischer te maken om meer 

bewegend onderwijs te 

implementeren.   

 

Het idee wordt geopperd dat de 

leerlingenraad de wethouder van de 

gemeente uitnodigt om het gesprek 

te voeren over de ervaringen van het 

schoolplein hoe hij nu is en de 

wensen uit te spreken wat de 

leerlingen/school zouden willen. 

 

Er is geen contact opgenomen met 

de MR over het protocol 

luizenpluizen. 

 

Uit het klimaat kwaliteitsrapporten 

kwam naar voren dat elk lokaal 

boven de 800 tot zelfs 1000 CO2 

uitstoot. Tot 1200 mag, maar is 

hoog. Temperaturen zijn wel veel 

beter. Op een aantal lokalen na. Hier 

is het te koud. Kwartier per dag 

ramen open om even door te luchten 

zal al veel schelen voor de CO2. Rixt 

heeft regelateurs gevonden die hier 

verstand van hebben. Yvonne neemt 

contact op met Huisman en van 

Muijen.  

Na de vakantie wordt er een 

werkgroep opgericht met hopelijk 

o.a. ouders die technisch onderlegd 

zijn. 

 

 

 

Mr stemt in dat de beoordeling van 

het levelwerk niet als apart inlegvel 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Yvonne koppelt 

dit terug bij de 

Pontus 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Yvonne neemt 

dit idee mee. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ondanks dat er 

voor het 

klimaatsysteem 

geen deuren en 

ramen open 

mogen staan, 

gaan we dit wel 

doen een 

kwartier per dag 

als de kinderen 

er zijn. 

Bijvoorbeeld 

tijdens het 

buitenspelen. 

Conciërge wordt 

hier ook in 

meegenomen. 

Yvonne neemt 

dit verder op. 

 

 

 



met het rapport wordt meegegeven, 

maar als onderdeel op het rapport. 

 

 

 

5 Ingekomen stukken Er zijn geen ingekomen stukken. 

 

 

 

 

6 Terugkoppeling GMR 

 

VOG aanvraag is besproken binnen 

de GMR, Yvonne vraagt wat hierover 

binnen de GMR besproken is. Er is 

nog geen notulen beschikbaar. 

Antwoord blijft verschuldigd. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

7 Sluiting en datum 

eerstvolgende MR 

vergadering 

We sluiten om 20.39 de vergadering. 

De volgende vergadering is op 

woensdag 8 februari 2023.  

 

 Actiepunten - Vacature MR maken en naar 

alle ouders sturen. 

Leerkrachten mogen ook 

ouders persoonlijk 

aanspreken. 

- Ramen worden elke dag een 

kwartier opengezet in de 

klaslokalen om de CO2 lager 

te krijgen. 

 

 

 

 

 

  


